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P R O T O K Ó Ł Nr XIV/2015 

z obrad XIV Sesji Rady Miejskiej w Blachowni, 

odbytej w dniu 26 października 2015 roku  

w Sali Konferencyjnej Ośrodka Sportu i Rekreacji 

 w Blachowni przy ul. Sportowej 1. 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 15 
00

, zakończono o godz. 18 
 00

. 

 

Sesji Przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Blachowni – Edyta Mandryk. 

W obradach uczestniczyło 14 radnych, co stanowi 93 % ustawowego składu Rady. 

 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

Burmistrz Blachowni – Sylwia Szymańska 

Sekretarz Gminy – Dariusz Wojciechowski 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Wolska 

Radca Prawny – Rafał Hanusiak 

Dyrektor Biblioteki – Renata Gajlewicz 

p.o. Dyrektora Miejskiego Domu Kultury – Jolanta Kwindacz 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej – Małgorzata Patyk 

Prezes Ośrodka Sportu i Rekreacji – Jacek Chudy  

Kierownicy Referatów Urzędu Miejskiego w Blachowni 

Sołtysi wg listy obecności 

Mieszkańcy Gminy Blachownia. 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności osób zaproszonych. 

3. Lista obecności sołtysów. 

4. Informacje międzysesyjne. 

5. Informacja Burmistrza Blachowni o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

6. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Blachowni o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

7. Informacja Wojewody Śląskiego o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

8. Opinia Zespołu ds. Wyboru Ławników, na temat kandydatów na ławników.  

9. Opinie Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska i Rolnictwa.  

10. Uchwała Nr 67/XIV/2015 w sprawie wyborów ławników do sądów powszechnych na kadencję 

2016 - 2019: 

11. Uchwała Nr 68/XIV/2015 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Młodzieżowej Rady Miejskiej 

w Blachowni, powołania tej Rady i nadania jej statutu. 

12. Uchwała Nr 69/XIV/2015 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości. 

13. Uchwała Nr 70/XIV/2015 w sprawie zmiany Uchwały nr 49/VIII/2015 Rady Miejskiej w Blachowni 

z dnia 25 maja 2015 roku dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 15 

położonego przy ul. Sienkiewicza 11 w Blachowni. 

14. Uchwała Nr 71/XIV/2015 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Blachownia 

na rok 2015. 

15. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Blachownia za rok szkolny 2014/2015. 

16. Uchwałę Nr 72/XIV/2015 w sprawie rozpatrzenia skargi o stwierdzenie nieważności uchwały 

Nr 1/2015 Zebrania Wiejskiego Sołectwa Cisie z dnia 11 września 2015r w sprawie odwołania 

SOŁTYSA podjętej przez Zebranie Wiejskie Sołectwa Cisie w dniu 11.09.2015r. 

17. Uchwałę Nr 73/XIV/2015 w sprawie rozpatrzenia skargi o stwierdzenie nieważności uchwały 

Nr 2/2015 Zebrania Wiejskiego Sołectwa Cisie z dnia 11 września 2015r w sprawie odwołania RADY 

SOŁECKIEJ podjętej przez Zebranie Wiejskie Sołectwa Cisie w dniu 11.09.2015r. 

18. Uchwałę Nr 74/XIV/2015 w sprawie rozpatrzenia skargi o stwierdzenie nieważności uchwały 

Nr 3/2015 Zebrania Wiejskiego Sołectwa Cisie z dnia 11 września 2015r w sprawie wyboru 

SOŁTYSA podjętej przez Zebranie Wiejskie Sołectwa Cisie w dniu 11.09.2015r. 
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19. Uchwałę Nr 75/XIV/2015 w sprawie rozpatrzenia skargi o stwierdzenie nieważności uchwały 

Nr 4/2015 Zebrania Wiejskiego Sołectwa Cisie z dnia 11 września 2015r. w sprawie wyboru RADY 

SOŁECKIEJ podjętej przez Zebranie Wiejskie Sołectwa Cisie w dniu 11.09.2015r. 

20. Uchwałę Nr 76/XIV/201w sprawie rozpatrzenia skargi w przedmiocie nie rozplakatowania Uchwał 

podjętych na zebraniu wiejskim Sołectwa Cisie w dniu 11 września 2015 roku. 

21. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Usprawiedliwienie nieobecności radnych. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji XII i XIII. 

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

6. Informacja o pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Interpelacje i wnioski radnych. 

8. Informacja Burmistrza Blachowni o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

9. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Blachowni o złożonych oświadczeniach 

majątkowych. 

10. Wybory ławników do sądów powszechnych na kadencję 2016 - 2019: 

a) przedstawienie opinii Zespołu ds. Wyboru Ławników, na temat kandydatów na ławników,  

b) zapoznanie z regulaminem głosowania w wyborach ławników do sądów powszechnych, 

c) powołanie Komisji Skrutacyjnej, 

d) wybory ławników, 

e) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Młodzieżowej Rady Miejskiej 

w Blachowni, powołania tej Rady i nadania jej statutu. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr 49/VIII/2015 Rady Miejskiej w Blachowni 

z dnia 25 maja 2015 roku dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego 

nr 15 położonego przy ul. Sienkiewicza 11 w Blachowni. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Blachownia na rok 

2015. 

15. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Blachownia w roku szkolnym 2014/2015. 

16. Rozpatrzenie wezwania o stwierdzenie nieważności zebrania wiejskiego Sołectwa Cisie. 

17. Rozpatrzenie wezwania o usunięcie naruszenia prawa w sprawie rozplakatowania uchwał zebrania 

wiejskiego. 

18. Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje radnych. 

19. Wolne wnioski. 

20. Zamknięcie obrad XIV Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 

 

Streszczenie przebiegu obrad. 

Ad pkt. 1 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk otwierając obrady XIV Sesji przywitała radnych 

i wszystkich przybyłych gości. 

Stwierdziła, że w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi kworum niezbędne do prowadzenia obrad sesji 

Rady Miejskiej w Blachowni, umożliwia przeprowadzenie ważnych wyborów oraz podejmowanie 

prawomocnych uchwał. 

 

Ad pkt. 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk przedstawiła porządek obrad, który został przyjęty 

jednogłośnie – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 14 radnych.  
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Ad pkt. 3. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk wnioskowała o usprawiedliwienie na sesji w dniu 

14 września 2015 roku - Radnego Marka Kułakowskiego i Radnego Andrzeja Pilarza. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Cezary Osiński wnioskował o usprawiedliwienie na posiedzeniu 

Komisji nieobecności w dniu 16.09.2015 r. Radnej Katarzyny Boryckiej, 7.10.2015 r. Radnej Katarzyny 

Boryckiej i Radnego Tomasza Czecha. 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy 

i Integracji Europejskiej Andrzej Pilarz wnioskował o usprawiedliwienie na posiedzeniu Komisji 

w dniu 23.10.2015r. – Radnego Henryka Kanię i Radnego Marka Kułakowskiego. 

Usprawiedliwienia zostały przyjęte jednogłośnie – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 14 radnych.  

 

Ad pkt. 4. 

Protokół z sesji Nr XII/2015 z 7 września 2015 roku został przyjęty jednogłośnie – 14 głosów „za”, 

0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 14 radnych.  

 

Protokół z sesji Nr XIII/2015 z 14 września 2015 roku został przyjęty jednogłośnie – 14 głosów „za”, 

0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 14 radnych.  

 

Ad pkt. 5. 

Proponowany skład Komisji Uchwał i Wniosków: 

Radny Tomasz Czech (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

Radny Henryk Kania (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

Radny Marek Kułakowski (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję 

się”. 

Na Sali obecnych 14 radnych.  

 

Ad pkt. 6. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska przedstawiła informacje o pracy w okresie międzysesyjnym. 

Poinformowała, że: 

1. W dniach 17-18 września br. uczestniczyła w szkoleniu organizowanym przez Urząd 

Wojewódzki 

w zakresie obrony cywilnej i zarzadzania kryzysowego.  

2. W dniach 22-29 września br. odbyły się w naszej Gminie zebrania sołeckie w sprawie funduszu 

sołeckiego, w których brała udział. 

3. Od 15 października br. działa nowa strona Urzędu Miejskiego w Blachowni, która spełnia 

wszystkie wymogi Ministerstwa Administracji i Cyfryzacji. 

4. Gmina Blachownia złożyła aplikacje o nowy projekt o nazwie „Cyfrowa Blachownia” 

jest to projekt o zwiększenie dostępu obywateli do cyfrowych usług publicznych. 

Dofinansowanie projektu wynosi maksymalnie 85%. 

5. Przygotowano i zatwierdzono wszelkie dokumenty dotyczące „Budżetu Obywatelskiego”. 

W tej sprawie na terenie naszej gminy odbywają się spotkania informacyjnopromocyjne 

z mieszkańcami Gminy. 

6. Uczestniczyła 12 października br. w uroczystej Sesji Sejmiku Województwa Śląskiego na temat 

rewitalizacji. 

7. Z okazji „Dnia Edukacji” 14 października br. w Urzędzie odbyło się uroczyste wręczenie nagród 

dla nauczycieli za szczególne osiągnięcia dydaktyczne i wychowawcze. 

8. Odbyły się spotkania z mieszkańcami na temat „Gospodarki Niskoemisyjnej”. 

9. Przygotowano dokumenty do powołania Rady Sportu.  

10. Przygotowano projekt uchwały do konsultacji społecznych w sprawie programu współpracy 

z organizacjami pozarządowymi na rok 2016. 
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11. W dniu 23 października br. podpisana została umowa z Instytutem Podstaw Inżynierii 

Środowiska Polskiej Akademii Nauk w sprawie wykonania badań wybranych elementów 

środowiska oraz opracowania koncepcji stanowiącej podstawę dla realizacji programu 

rewitalizacji obszaru miejskiego miasta Blachownia ze szczególnym uwzględnieniem zalewu. 

12. W dniu 19 października br. została powołana przez Prezydenta Częstochowy do Powiatowej 

Rady Zatrudnienia. 

13. Brała udział we wszystkich imprezach kulturalnych na terenie Gminy. 

(Pozostałe informacje stanowią załączniki do protokołu). 

 

Ad pkt. 7 

Interpelacje i wnioski radnych. 

Radny Cezary Osiński złożył interpelacje w sprawie przekształcenia nazwy Placu Wolności na Plac 

Niepodległości ze względu na zbliżające się Święto Niepodległości.  

 

W tym punkcie zabrał głos Dyrektor Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Przychodnia 

Lekarska "BLAMED" Sp. z o.o. w Blachowni Janusz Przybylski nawiązał do informacji, jakie ukazały 

się w mediach lokalnych na temat prowadzonej przez niego działalności. Stwierdził, że autor nie do końca 

zna prawdę i dlatego posługuje się półprawdami.   

Poinformował, że umowa z Gminą na dzierżawę budynku Przychodni „BLAMED” została zawarta 

w październiku ubiegłego roku na czas określony to jest na 20 lat.  

W internecie przedstawiana jest tylko część warunków umowy. Kwota dzierżawy, która jest zawarta 

w umowie została ustalona na podstawie opinii rzeczoznawcy majątkowego (operatu szacunkowego). 

Budynek, który ma powierzchnię 1 000 m
2
 łącznie z klatkami schodowymi, piwnicami wydzierżawia 

za kwotę 6 000 zł plus wszystkie media, wszystkie koszty związane z działalnością bieżącą i inwestycjami 

planowanymi w najbliższych latach.  

Powyższe informacje przedstawił w celu rozwiania wątpliwości dotyczących umowy. 

 Ponadto w imieniu mieszkańców prosił o wyznaczenie miejsca do składania leków 

przeterminowanych.  

 

Ad pkt. 8 

Burmistrza Blachowni Sylwia Szymańska przedstawiła informację o złożonych oświadczeniach 

majątkowych (informacja w załączeniu do protokołu). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rećko przedstawił informację Wojewody Śląskiego 

o złożonych oświadczeniach majątkowych (informacja w załączeniu do protokołu). 

 

Ad pkt. 9 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk przedstawiła informację o złożonych oświadczeniach 

majątkowych (informacja w załączeniu do protokołu). 

 

Ad pkt. 10  

Wybory ławników do sądów powszechnych na kadencję 2016 - 2019: 

a) Przewodnicząca Zespołu ds. Wyboru Ławników Katarzyna Borycka przedstawienie opinię 

Zespołu, z dnia 2 października 2015 roku na temat kandydatów na ławników, w szczególności 

spełnienia przez nich wymogów określonych w ustawie (opinia w załączeniu do protokołu). 

b) Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański zapoznał z regulaminem głosowania 

w wyborach do sądów powszechnych. 

c) Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk zaproponowała do składu Komisji Skrutacyjnej: 

- Radną Beatę Matuszewską (radna wyraziła zgodę na kandydowanie do Komisji). 

- Radnego Cezarego Osińskiego (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji). 

- Radnego Andrzeja Pilarza (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji). 

Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 14 radnych.  
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d) Komisja Skrutacyjna przeprowadza tajne głosowanie w wyniku, którego ławnikiem do: 

- Sądu Okręgowego w Częstochowie została wybrana Pani Krystyna Chętkowska. 

- Sądu Rejonowego w Częstochowie został wybrany Pan Andrzej Gliński. 

- Sądu Rejonowego w Częstochowie do orzekania w zakresie prawa pracy został wybrany 

Pan Waldemar Kieca. 

Protokoły wyborów ławników stanowią załączniki. 

e) Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech odczytał projekt uchwały 

w sprawie wyborów ławników do sądów powszechnych na kadencję 2016 – 2019.  

Uchwała Nr 67/XIV/2015 w sprawie wyborów ławników do sądów powszechnych na kadencję 

2016 – 2019 została podjęta jednogłośnie – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję 

się”. 

Na Sali obecnych 14 radnych. 

 

Ad pkt. 11  

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech odczytał projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na utworzenie Młodzieżowej Rady Miejskiej w Blachowni, powołania tej Rady i nadania 

jej statutu. 

 

Uchwała Nr 68/XIV/2015 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Młodzieżowej Rady Miejskiej 

w Blachowni, powołania tej Rady i nadania jej statutu została podjęta jednogłośnie – 14 głosów „za”, 

0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 14 radnych 

 

Ad pkt. 12 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech odczytał projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości. 

 

Uchwała Nr 69/XIV/2015 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości została 

podjęta jednogłośnie – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 14 radnych. 

 

Ad pkt. 13 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech odczytał projekt uchwały w sprawie 
zmiany Uchwały nr 49/VIII/2015 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 25 maja 2015 roku dotyczącej 

wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 15 położonego przy ul. Sienkiewicza 11 

w Blachowni. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinie Komisji do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 70/XIV/2015 w sprawie zmiany Uchwały nr 49/VIII/2015 Rady Miejskiej w Blachowni 

z dnia 25 maja 2015 roku dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 15 położonego 

przy ul. Sienkiewicza 11 w Blachowni została podjęta jednogłośnie – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 

0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 14 radnych. 

 

Ad pkt. 14 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Blachownia na rok 2015. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinie Komisji do projektu uchwały. 
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Uchwała Nr 71/XIV/2015 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Blachownia 

na rok 2015 została podjęta jednogłośnie – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję 

się”. 

Na Sali obecnych 14 radnych. 

 

Ad pkt. 15 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Blachownia w roku szkolnym 2014/2015. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska poinformowała, że radni otrzymali informację 

wraz z materiałami na sesje i mieli możliwość zapoznania się, prosiła o zadawanie pytań.  

Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji. 

 

Ad pkt. 16 i 17 

Rozpatrzenie wezwania o stwierdzenie nieważności zebrania wiejskiego Sołectwa Cisie. 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk poinformowała, że w tej sprawie przygotowała stanowisko. 

Poprosiła Radcę Prawnego Rafała Hanusiak o przestawienie wyjaśnień dotyczących zebrania Sołeckiego 

w Cisiu. 

 

Radca Prawny Rafał Hanusiak poinformował, że zgodnie z § 12 statutu Sołectwa Cisie Rada Gminy jest 

organem upoważnionym do zbadania i stwierdzenia na najbliższej sesji zgodności z prawem podjętych 

uchwał na zebraniu wiejskim. Czy podczas zebrania wiejskiego w trakcie wyborów doszło do naruszenia 

prawa? Rada powinna zbadać przede wszystkim czy zostało zachowane kworum, czy w głosowaniu brała 

udział odpowiednia liczba mieszkańców, oraz czy został zachowany tryb w głosowaniu – tajne – jawne, 

oraz jakie zostały podjęte uchwały. 

Statut przewiduje, aby rozpatrzenie odwołania odbyło się na najbliższej sesji. Stąd powinny być podjęte 

uchwały przez Radę oceniające czy podjęte uchwały na zebraniu były zgodne z prawem.  

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech odczytał projekt: 

„Stanowiska nr 1/XIV/2015 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 26 października 2015 roku  

w sprawie rozpatrzenia wniosku o stwierdzenie nieważności zebrania wiejskiego Sołectwa Cisie. 

Rada Miejska w Blachowni po zapoznaniu się z wnioskiem Pana Pawła Gąsiorskiego 

o stwierdzenie nieważności zebrania wiejskiego Sołectwa Cisie z dnia 11 września 2015 roku 

oraz stwierdzenia nieważności uchwał podjętych przez to zebranie, jako sprzeczne z prawem miejscowym 

– statutem Sołectwa Cisie, przekazuje Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Blachowni wniosek, w celu 

przeprowadzenia postępowania wyjaśniającego, co do prawidłowości przeprowadzonych wyborów.” 

W wyniku głosowania Stanowisko nie zostało podjęte - „za” podjęciem stanowiska 4 głosy, „przeciw” 6 

głosów, „wstrzymuje się” 3 głosy. 

Na Sali obecnych 14 radnych. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech odczytał projekt: 

„Stanowiska nr 2/XIV/2015 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 26 października 2015  roku 

w sprawie rozplakatowania uchwał zebrania wiejskiego Sołectwa Cisie z dnia 11 września 2015 roku. 

Rada Miejska w Blachowni po zapoznaniu się z wnioskiem Pana Pawła Gąsiorskiego 

– wezwaniem do usunięcia naruszenia prawa polegającego na braku rozplakatowania uchwał zebrania 

wiejskiego, które odbyło się dnia 11 września 2015 roku, przekazuje sprawę do Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej, w celu przeprowadzenia kontroli w tym zakresie.” 

W wyniku głosowania Stanowisko nie zostało podjęte - „za” podjęciem stanowiska 3 głosy, „przeciw” 

7 głosów, „wstrzymuje się” 4 głosy. 

Na Sali obecnych 14 radnych. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech odczytał projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi o stwierdzenie nieważności uchwały Nr 1/2015 Zebrania Wiejskiego Sołectwa Cisie 

z dnia 11 września 2015r w sprawie odwołania SOŁTYSA podjętej przez Zebranie Wiejskie Sołectwa 

Cisie w dniu 11.09.2015r. 
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W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 

Radny Cezary Osiński poinformował, że na Komisjach Połączonych podjęto stanowisko o przekazaniu 

spraw do Komisji Rewizyjnej. Uważa, że na zadane pytania na Komisji Radca Prawny nie udzielił 

odpowiedzi.   

Okazuje się, że na dzisiejszej sesji stanowisko jest nagle zmienione i dzisiaj mamy podjąć uchwałę czy 

skarga jest ważna czy nieważna. Stwierdził, że pewne reguły zostały złamane, ponieważ w ciągu pięciu 

minut powinna zostać podjęta decyzja. 

Radca Prawny Rafał Hanusiak odpowiedział, że przedstawił stan prawny wynikający z brzmienia 

statutu. Wypowiedział się, że głosowanie odbyło się w głosowaniu tajnym.  

Radni mieli możliwość wglądu w dokumenty znajdujące się w Urzędzie.  

Rada podjęła stanowisko o niekierowaniu wniosku do Komisji Rewizyjnej, a do rozpatrzenia na sesji.   

 

Uchwałę Nr 72/XIV/2015 w sprawie rozpatrzenia skargi o stwierdzenie nieważności uchwały 

Nr 1/2015 Zebrania Wiejskiego Sołectwa Cisie z dnia 11 września 2015r w sprawie odwołania SOŁTYSA 

podjętej przez Zebranie Wiejskie Sołectwa Cisie w dniu 11.09.2015r została podjęta większością głosów 

w stosunku „za” 6 głosów, „przeciw” 2 głosy, „wstrzymuję się” 6 głosów. 

Na Sali obecnych 14 radnych. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech odczytał projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi o stwierdzenie nieważności uchwały Nr 2/2015 Zebrania Wiejskiego Sołectwa Cisie 

z dnia 11 września 2015r w sprawie odwołania RADY SOŁECKIEJ podjętej przez Zebranie Wiejskie 

Sołectwa Cisie w dniu 11.09.2015r. 

 

Uchwałę Nr 73/XIV/2015 w sprawie rozpatrzenia skargi o stwierdzenie nieważności uchwały Nr 2/2015 

Zebrania Wiejskiego Sołectwa Cisie z dnia 11 września 2015r w sprawie odwołania RADY SOŁECKIEJ 

podjętej przez Zebranie Wiejskie Sołectwa Cisie w dniu 11.09.2015r została podjęta większością głosów 

w stosunku „za” 7 głosów, „przeciw” 2 głosy, „wstrzymuję się” 5 głosów. 

Na Sali obecnych 14 radnych. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech odczytał projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi o stwierdzenie nieważności uchwały Nr 3/2015 Zebrania Wiejskiego Sołectwa Cisie 

z dnia 11 września 2015r w sprawie wyboru SOŁTYSA podjętej przez Zebranie Wiejskie Sołectwa Cisie 

w dniu 11.09.2015r. 

 

 

Uchwałę Nr 74/XIV/2015 w sprawie rozpatrzenia skargi o stwierdzenie nieważności uchwały 

Nr 3/2015 Zebrania Wiejskiego Sołectwa Cisie z dnia 11 września 2015r w sprawie wyboru SOŁTYSA 

podjętej przez Zebranie Wiejskie Sołectwa Cisie w dniu 11.09.2015r została podjęta większością głosów 

w stosunku „za” 7 głosów, „przeciw” 2 głosy, „wstrzymuję się” 5 głosów. 

Na Sali obecnych 14 radnych. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech odczytał projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi o stwierdzenie nieważności uchwały Nr 4/2015 Zebrania Wiejskiego Sołectwa Cisie 

z dnia 11 września 2015r. w sprawie wyboru RADY SOŁECKIEJ podjętej przez Zebranie Wiejskie 

Sołectwa Cisie w dniu 11.09.2015r. 

 

Uchwałę Nr 75/XIV/2015 w sprawie rozpatrzenia skargi o stwierdzenie nieważności uchwały 

Nr 4/2015 Zebrania Wiejskiego Sołectwa Cisie z dnia 11 września 2015r. w sprawie wyboru RADY 

SOŁECKIEJ podjętej przez Zebranie Wiejskie Sołectwa Cisie w dniu 11.09.2015roku została podjęta 

większością głosów w stosunku „za” 7 głosów, „przeciw” 2 głosy, „wstrzymuję się” 5 głosów. 

Na Sali obecnych 14 radnych. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech odczytał projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi w przedmiocie nie rozplakatowania Uchwał podjętych na zebraniu wiejskim Sołectwa 

Cisie w dniu 11 września 2015 roku. 
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Uchwałę Nr 76/XIV/2015 w sprawie rozpatrzenia skargi w przedmiocie nie rozplakatowania Uchwał 

podjętych na zebraniu wiejskim Sołectwa Cisie w dniu 11 września 2015 roku została podjęta większością 

głosów w stosunku „za” 7 głosów, „przeciw” 2 głosy, „wstrzymuję się” 5 głosów. 

Na Sali obecnych 14 radnych 

 

Ad pkt. 18 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska poinformowała, że do Urzędu wpłynęła opinia Prezesa Sądu 

Rejonowego w Częstochowie dotycząca potrzeb Sądu w zakresie wykonywania nieodpłatnej pracy przez 

skazanych. Zarządzeniem Burmistrza Blachowni, jako podmiot właściwy do wykonywania kary 

ograniczenia wolności i prac społecznie użytecznych został wyznaczony Ośrodek Sportu i Rekreacji Sp. 

z o. o. w Blachowni. 

 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska udzieliła odpowiedzi na zgłoszoną przez Radnego Cezarego 

Osińskiego interpelację w sprawie zmiany Placu Wolności na Plac Niepodległości. Uważa, że jest bardzo 

słuszny wniosek. Obecnie na Placu Wolności trwają prace związane z budową strażnicy. Uważa, że zmianę 

możne wprowadzić po zakończeniu budowy. 

 

Ad pkt. 19 

Radny Jacek Rogut zapytał czy jeżeli został zatwierdzony porządek obrad można wprowadzać projekty 

uchwał, których radni wcześniej nie otrzymali i czy radni wówczas mogą głosować?  

Radca Prawny Rafał Hanusiak odpowiedział, że rozpatrzono wezwania. Porządek obrad mówił 

„rozpatrzenie wezwania o stwierdzenie nieważności”.  

Statut sołectwa mówi, w jaki sposób powinna być załatwiona sprawa. 

Radny Cezary Osiński zapytał czy Przewodnicząca Rady wiedziała o uchwałach? 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk wyjaśniła, że uchwały miała przygotowane. Nie wiedziała jak 

Rada zareaguje na stanowisko? 

Radny Cezary Osiński zapytał, dlaczego Przewodnicząca nie poinformowała, że jeżeli nie będzie podjęte 

stanowisko będą podjęte uchwały? 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk odpowiedziała, że uchwały przed głosowaniem zostały 

odczytane.  

 

Mieszkaniec Blachowni wnioskował o zmianę nazwy Placu Wolności na Plac Niepodległości przed 

obchodami Święta Niepodległości w miejscu historycznych wydarzeń z 1918 roku.  Uważa, że jedynie 

w Gminie Blachownia zmiana nazwy nie została uporządkowana, nie można obchodzi Święta 

Niepodległości pod „Pomnikiem Ofiar II Wojny Światowej”. 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk poinformowała, ze temat zostanie poruszony na posiedzeniu 

Komisji Połączonych. 

 

Radna Małgorzata Bernat w imieniu mieszkańców ul. Sienkiewicza złożyła podziękowanie 

Pani Burmistrz za przebudowę parkingu na Osiedlu „Słoneczko” oraz za wybudowanie nowej dogi obok 

ul. Bankowej od strony lasu.  

 

Mieszkaniec Cisia wnioskował o ujęcie w budżecie na rok 2016: 

1. Remontu ulicy Herbskiej. 

2. Skanalizowania Cisia.  

3. Remont ulicy Nowej w kierunku Bieżenia. 

Ponadto pytał, kiedy został złożony wniosek do Wojewody o dofinansowanie budowy ulicy 

Malickiej, czy to jest wniosek z października 2014 roku? 

Jaki wkład miała Gmina Blachownia w projekt złożony przez Powiat Kłobuck i Częstochowa 

o budowę dróg krajowych i wojewódzkich przechodzących przez Blachownię? 
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Mieszkaniec Gminy Blachownia złożył podziękowania za podjęcie uchwały o powołanie Młodzieżowej 

Rady w Blachowni. 

 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk rozdała certyfikaty radnym, którzy brali udział w szkoleniu 

na temat „Budżetu obywatelskiego”. 

 

Ad pkt. 20 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Rady zamknęła XIV sesję Rady Miejskiej 

w Blachowni. 

 

Protokołowała        Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

Iwona Gawlik         Edyta Mandryk 


